

國立成功大學圖書館校外讀者入館注意事項

Visitor Access Policy of NCKU Library

1. 依據國立成功大學圖書館入館閱覽規則第八條「校外讀者不得攜帶個人書物進入本館」之規定，請校外讀者將個人書物先行存放置物櫃後，方得換證入館。

Visitors please place your personal belongings in a locker before entering the library according to the National Cheng Kung University Library Policy for Using Library.

2. 若經本館工作人員發現校外讀者換證後，自行或委由他人夾帶個人書物、食物或飲料入館時，本館依據國立成功大學圖書館讀者違規處理辦法第九條執行相關罰則，將予以記點且當日不得再進入本館館舍。1 年內違規記點累計 2 點者，停止進入本館館舍及借閱權 3 個月。

If a visitor is found with personal belongings, food or drinks inside the library, he or she will receive a violation point and be evicted without right to re-entry on the day according to the National Cheng Kung University Library Rules for Reader Violations.

Visitors whose violation points have reached to two will result in a 3-month suspension of the rights of Library admission and Library's books/materials borrowing .

3. 本館適度開放可攜帶下列物品入館：

(1)筆記型電腦。

(2)包包或袋子，以 B5 規格為準則，放置筆記型電腦之包包除外，但請讀者配合本館工作同仁檢查袋內是否有其他未允許入館之物品；若讀者不同意本館檢查，則視同超過 B5 規格之規定，請存放於置物櫃，無法帶入館內。

Visitors are permitted to bring the following items into the library:

1. Laptop computers
2. Bags with a maximum size of 21" by 15" (B5), excluding laptop backpacks.
Our library staff at entry point will request that all visitors carrying laptop bags into the library open them for inspection to check any prohibited items.
Visitors refusing to consent to a bag search are not allowed to bring his or her laptop bag into the library.